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Tack för förtroendet! 
 

Styrelsen vill inleda denna verksamhetsberättelse med att tacka Vänsterpartiet 

Solnas alla medlemmar för detta verksamhetsår, utan er hade allt vi gjort och gör 

inte varit möjligt.  

 

2023 har varit det första året som Solnakoalitionen, bestående av Vänsterpartiet, 

Socialdemokraterna, Centerpartiet och Miljöpartiet, styrt Solna kommun och det 

har verkligen satt sina spår i form av mycket bra politik och nya visioner för 

Solna.  

 

Under året har vi haft cirka 250 medlemmar och det är en siffra som vi kanske 

inte är helt nöjda med men samtidigt har vi behållit väldigt många och det är vi 

glada över.   

 

Vi tackar för året som varit och blickar framåt för ett bättre och ljusare 2024 och 

med det sagt lämnar vi över denna verksamhetsberättelse där vi beskriver 2023 

års aktiviteter. 

 

Varma hälsningar önskar Vänsterpartiet Solnas styrelse  
 

Ordförande: Omer Khan  

Vice ordförande: Cajsa Örevall 

Medlemsansvarig: Emma Mellgren 

Internfeministisk ansvarig: Julia Lindh  

Antirasistisk ansvarig: Natalia Blomberg  

Suppleant: Annika Edman Olofsson 

Suppleant: Leif Åsbrink Lopez  

 

Övriga styrelseledamöter under året:  

Emil Flisbäck – ordförande fram till april  

Ellen Samuelsson – internfeministisk ansvarig fram till augusti  
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Möten under 2023 
 

25/1  Stormöte  

18/2  Årsmöte  

1/3  Stormöte  

29/3  Stormöte  

24/5  Stormöte  

10/6 Extrainkallat årsmöte  

14/6 Stormöte 

23/8 Stormöte  

14/9 Medlemsmöte gällande budgeten  

20/9 Stormöte  

5/10  Medlemsmöte gällande budgeten 

11/10  Medlemsmöte gällande budgeten 

25/10 Stormöte 

22/11 Stormöte 

13/12 Stormöte 
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Andra aktiviteter under 2023  
 
8/3   Internationella kvinnodagen  

25-26/3  Distriktsårskonferens  

30/4  Valborg  

1/5   1:a maj  

13-14/5  Syninge  

10/6  Sommaravslutning   

1/7 Tigranfestivalen 

26/8 Hagalundsdagen   

24-26/11  Vänsterdagarna 

16/12 Julavslutning   

 
 

I jämförelse med verksamhetsplanen 
 
Medlemsvård:  
I början av året kom styrelsen överens med vår politiska sekreterare och vår 
ombudsperson om en rutin för välkomnandet av nya medlemmar.  
Föreningen har arrangerat flera sociala aktiviteter under året som exempelvis 
en helg på Syninge för över 20 medlemmar samt även anordnat både en 
sommar- och julavslutning.  
Under året som varit har föreningen lyckligtvis inte haft några större konflikter 
vilket har bidragit till en god stämning även om det sakpolitiskt ibland funnits 
olika ingångar och åsikter.  
Under det föregångna året har ett nytt mötessätt testats där medlemsmöten 
och gruppmöten slagits ihop och genomförts under ett koncept som kallats 
”Stormöte” och detta har resulterat i att våra möten haft stor uppslutning av 
medlemmar och förtroendevalda. Däremot har mötestiden ibland överskridits 
och utrymmet för längre diskussioner inte funnits.  
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Både styrelsen och stadshuset har funnits tillgängliga via olika 
kommunikationskanaler för att svara på medlemmars frågor och information.  
 

Internfeminism:  
Föreningen har under 2023 lyckats klara många av de internfeministiska 
målsättningar som sattes upp. Bland annat har mer än hälften av de inbjudna 
föreläsarna varit kvinnor. Mer än hälften av våra förtroendevalda är kvinnor 
och det är inte en könsstereotypisk uppdelning av våra förtroendeuppdrag.  
Föreningen har däremot inte fört någon talarstatistik så ofta som vi kanske 
borde ha gjort.  
 

Antirasism:  
Den antirasistiska funktionsansvarige fick under våren tillgång till 
Vänsterpartiet Malmös antirasistiska handbok i väntan på 
Storstockholmsdistriktets antirasistiska handbok tas fram. 
Valberedningen har under tillsättning av olika förtroendeuppdrag haft kriteriet 
att se till att det finns en blandning av ursprung bland kandidaterna.  
Medlemmar har fått ta del av antirasistiska utbildning i form av föreläsningar 
på medlemsmöten och konferenser.  
Föreningen har också anordnat flygbladsutdelningar med temat ”antirasistisk 
krispolitik”.  
 

Studier:  
Medlemmar har under årets gång fått ta del av vad olika nämnder och bolag i 
Solna stad gör under stormötena och hur de förtroendevalda arbetar för att gå 
igenom vänsterpolitik och Solnakoalitionens regeringsprogram. 
Inga studier har startats upp av medlemmar eller föreningen men däremot har 
medlemmar medverkat i distriktets olika utbildningar och studier som 
exempelvis ledarskapsutbildningen och ideologiskolan.  
 

Utåtriktade aktiviteter: 
Partiföreningen har genomfört mer än 20 flygbladsutdelningar och mer än 10 
torgmöten och vi har säkerställt att synas våra prioriterade områden.  
Vår ombudsperson har samordnat vårt utåtriktade arbete och säkerställt att så 
många förtroendevalda som möjligt deltagit i våra utåtriktade aktiviteter och 
även sett till så att medlemmar också medverkat i dessa.  
Barnbidragssoppan/barnbidragskorven har varit ett uppskattat koncept under 
året och har lockat nya medlemmar till att vara med i våra aktiviteter. 
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Föreningen har också bedrivit en ”Vi anger inte”-kampanj som avslutades med 
ett stort kampanjavslut i form av ett torgmöte i november tillsammans med 
riksdagsledamoten Tony Haddou.  
 

Uttalanden från styrelsen:  
Styrelsen har också gjort fyra uttalanden som går att återfinna i våra sociala 
medier: 
 

1. Inför internationella kvinnodagen publicerade styrelsen ett uttalanden 
när föreningen gjorde en donation till organisationen Talita.  

2. Under den vilda lokförarstrejken skrev styrelsen ett uttalande när 
föreningen donerade pengar till deras strejkkassa.  

3. Styrelsen skrev ett uttalande där vi krävde ett eldupphör och samtidigt 
fördömde Israels krigsförbrytelser mot civila och deras illegala 
ockupation av palestinska mark.  

4. Styrelsen publicerade ett uttalande i samband med nyheterna om den 
tragiska arbetsrelaterade hissolyckan där fem personer miste livet som 
inträffade i december i Sundbyberg.  

 

Donationer:  
Styrelsen har under årets gång donerat totalt 16 000 kronor ur vår 
solidaritetsfond och vi har donerat pengar till:  
 

1. Talita – en organisation som hjälper kvinnor ut ur prostitutions, 
pornografi och människohandel: 5000  

2. Strejkkassan för den vilda lokförarstrejken där lokförarna strejkade efter 
att region Stockholm valt att avskaffa tågvärdarna på pendeltågen: 2000 

3. Ett levande Hagalund – en förening som anordnar aktiviteter i Hagalund 
och gör ett fantastiskt arbete: 5000 

4. Palestinagruppernas insamling för att kunna hjälpa människorna som nu 
lever i det krigsdrabbade och ockuperade Gaza: 4000  

 

Avslutande ord 
Slutligen vill vi tacka alla medlemmar, oavsett om man är inaktiv, endast 
aktivist eller har förtroendeuppdrag, ni har gjort detta verksamhetsår till en 
stor succé och vi ser fram emot ett ännu aktivare 2024!  


